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P R O T O K Ó Ł  nr XXVI/16 
sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 30 grudnia 2016 r  
miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu GiM W ęgliniec 

 
 

    O godz. 10.08 Przewodniczący Rady Waldemar Błauciak otworzył obrady wypowiadając 
oficjalną formułę: „Otwieram dwudziestą szóstą sesję Rady Miejskiej Węglińca”. 

W oparciu o listę obecności (zał. nr1) poinformował, że spośród piętnastoosobowego, 
ustawowego składu Rady obecnych jest 14 radnych. Dodał, że nieobecny radny Zbigniew 
Zawadzki jest usprawiedliwiony. W oparciu o powyższe ustalenia stwierdził, że obrady są 
prawomocne.  
Powitał wszystkich zebranych.  
Lista osób zaproszonych i uczestniczących w sesji stanowi zał. nr 2.  

Nawiązując do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad (zał. nr 3), 
przekazanego wszystkim zainteresowanym wraz z materiałami na sesję, Burmistrz Gminy i 
Miasta Stanisław Mikołajczyk wniósł o wycofanie z porządku obrad czterech projektów 
wpisanych pod pozycjami: 4.6, 4.7, 4.8, i 4.9, dotyczących wyrażenia zgody na przeznaczenie 
do dzierżawy w drodze przetargu nieograniczonego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na 
cele rekreacyjne/rolne. Burmistrz odniósł się także do pytań radnego Krzysztofa 
Kutrowskiego o projekt dot. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów położonych we wsi Czerwona Woda m.in. informując, iż sprawa 
dotyczy pozytywnie zaopiniowanego przez Radę wniosku mieszkanki Czerwonej Wody o 
zmianę przeznaczenia kilku działek rolnych na cele budowlane. Poza tym wyjaśnił, że sprawa 
wniosku dot. przeznaczenia dodatkowych powierzchni pod fotowoltanikę nie może być 
załatwiona niniejszym projektem, wymaga bowiem odrębnej, jak podkreślił, długotrwałej 
procedury rozpoczynającej się od podjęcia uchwały o przystąpieniu do zmian  mpzp 
Czerwonej Wody.  
Za zdjęciem z porządku obrad wskazanych przez Burmistrza projektów (załączniki od nr 4 do 
nr 7) opowiedzieli się wszyscy obecni radni, oddając 14 głosów „za”.  
W związku z tym Przewodniczący Rady poinformował, że projekty wymienione w porządku 
obrad po zdjętych projektach zostają przenumerowane, otrzymując kolejno numery: 4.6, 4.7 i 
4.8. 
Porządek obrad z uwzględnieniem w/w korekt Rada przyjęła jednogłośnie, 14 głosami „za”. 
 
Nawiązując do punktu INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH prowadzący obrady przypomniał, 
że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. Dodał, że jeżeli będzie to 
możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części posiedzenia. W przypadku  
braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana pisemna odpowiedź. 
 
Realizując BLOK UCHWAŁ, projekty rozpatrzono w następującej kolejności: 
1. w sprawie zmian w budżecie  
Zastępczyni, nieobecnego na sesji, Przewodniczącego Komisji Gospodarczo-Finansowej 
radna Elżbieta Grabowska poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 
projekt.  
W trakcie prezentacji multimedialnej przedstawione zostały główne założenia zmian. 
Generalnie wiązały się one z porządkowaniem budżetu roku  2016. Poszczególne zmiany 
komentarzem opatrywała Skarbnik Gminy i Miasta Jolanta Zawisza.  
Omówione zostały także załączniki niniejszego projektu.  
Dyskusji nie podjęto.  
14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 532/XXVI/16 w sprawie zmian w budżecie. 
Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 8. 
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2. w sprawie zmiany uchwały nr 749/XXXVII/14 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 28 
października 2014r w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z 
wychowania przedszkolnego w przedszkolu publicznym, oddziałach przedszkolnych 
w szkołach podstawowych i punktach przedszkolnych prowadzonych przez gminę 
Węgliniec 

Wiceprzewodnicząca Komisji GF poinformowała, że komisja wydała pozytywną opinię w 
przedmiocie niniejszego projektu.  
Burmistrz, przybliżając istotę wprowadzanej zmiany, wyjaśnił, że wynika ona ze zmiany 
przepisów ustawy o dochodach samorządu terytorialnego i dotyczy wyłącznie finansowej, a 
nie merytorycznej strony oświaty. Ponadto na ekranie zaprezentowana została zmieniana 
treść § 2. Wskazano także dodany przy wyrazie „dzieciom” zapis: „do lat 5”.   
Dyskusji nie podjęto.  
14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 533/XXVI/16 w sprawie zmiany uchwały nr 
749/XXXVII/14 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 28 października 2014 r w sprawie 
określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolu 
publicznym, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i punktach 
przedszkolnych prowadzonych przez gminę Węgliniec. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 9. 
3. w sprawie zmiany uchwały nr 392/XVIII/12 Rady Miejskiej W ęglińca z dnia 9 

października 2012 r w sprawie podziału Gminy i Miasta Węgliniec na stałe obwody 
głosowania, ustalenia ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych komisji 
wyborczych 

Wiceprzewodnicząca Komisji GF poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
niniejszy projekt uchwały.  
Omawiając zmiany zawarte w tym dokumencie, Sekretarz Gminy i Miasta Marcin Papla 
podkreślił, i ż wynikają one z konieczności uwzględnienia w obwodzie nr 6, powstałych w 
Ruszowie, dwóch nowych ulic (Akacjowa i Dębowa) i wykreślenia z obwodu nr 7, 
wyłączonego z granic administracyjnych tut. gminy, terenu miejscowości Dębówek.  
Przy okazji Burmistrz S.Mikołajczyk zasygnalizował, iż po dokonaniu zmiany nazw ulic 
wynikających  z ustawy o zakazie propagowania komunizmu lub innego ustroju totalitarnego 
przez nazwy budowli, obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, uchwałę tę czeka kolejna 
zmiana. 
Pytań nie zgłoszono. Nie podjęto też dyskusji. 
14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 534/XXVI/16  w sprawie zmiany uchwały nr 
392/XVIII/12 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 9 października 2012 r w sprawie podziału 
Gminy i Miasta Węgliniec na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów i granic 
oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 10.  
4. w sprawie zmiany uchwały nr 55/VI/2015 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 31 marca 

2015 r w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia na część 
nieruchomości położonej w Węglińcu 

Wiceprzewodnicząca Komisji GF poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
niniejszy projekt uchwały.  
W trakcie prezentacji multimedialnej obrazującej teren omawianej nieruchomości, Burmistrz 
poinformował również o tym, jakie zmiany się wprowadza i z czego one wynikają 
(weryfikacja klasyfikacji i powierzchni w związku z potrzebą określenia szczegółowych 
danych przy naliczaniu podatku).  
Pytań do samego projektu nie zgłoszono.                        
Jednogłośnie, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 535/XXVI/16 w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia na część nieruchomości położonej w 
Węglińcu. Podjęta uchwała stanowi zał. nr 11. 
5. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów 

położonych we wsi Czerwona Woda 
Wiceprzewodnicząca Komisji GF poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
niniejszy projekt uchwały.  
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Burmistrz przypomniał, że jest to realizacja uchwały nr 175 z dnia 15 grudnia 2015 r, 
związana z wnioskiem Pani Grześków o rozszerzenie obszaru objętego pzp Czerwonej Wody  
o wskazane działki rolne z przeznaczeniem ich pod zabudowę mieszkaniową. Przypomniał 
też o deklaracji pokrycia połowy kosztów związanych z niniejszą zmianą przez 
wnioskodawczynię. W trakcie prezentacji multimedialnej przedstawił mapę obrazującą 
planowane zmiany.  
Burmistrz wniósł też o skorygowanie zapisu zawartego w § 2 pkt.1, poprzez dopisanie przed 
określeniem „dz.2233 dr”, wyrazu „część”  . 
Dyskusji nie podjęto. Przystąpiono więc do głosowania.  
Zgłoszona przez Burmistrza korekta została przyjęta jednogłośnie, 14 głosami „za”.  
Również 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 536/XXVI/16 w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych we wsi 
Czerwona Woda. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 12. 
6. w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej na rok 2017 
Przewodniczący Rady podkreślił, i ż w większości niniejszy plan pokrywa się z planami 
komisji.  
Dyskusji nie podjęto. 
14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 537/XXVI/16 w sprawie ramowego planu pracy 
Rady Miejskiej na rok 2017. Podjęta uchwała stanowi zał. nr 13.  
7. w sprawie ramowego planu pracy Komisji Rewizyjnej, Prawa i Porządku 

Publicznego Rady Miejskiej na rok 2017 
Przewodniczący podkreślając, iż plany pracy komisji przygotowywały same komisje, zwrócił 
się z pytaniem o ewentualne inne propozycje.  
Ponieważ ich nie zgłoszono i dyskusji nie podjęto, przystąpiono do głosowania.  
14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 538/XXVI/16 w sprawie ramowego planu pracy 
Komisji Rewizyjnej, Prawa i Porządku Publicznego Rady Miejskiej na rok 2017. 
Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 14.   
8. w sprawie ramowych planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na rok 2017 
Również i w tym przypadku do przedstawionych planów pracy nie wniesiono żadnych 
innych propozycji. Nie podjęto też dyskusji. 
14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 539/XXVI/16 w sprawie ramowych planów pracy 
komisji stałych Rady Miejskiej na rok 2017.  
(w trakcie głosowania nieobecny radny Krzysztof Kutrowski) 
Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 15.   
Ok. godz. 10.50 prowadzący posiedzenie ogłosił przerwę.  
 
Po wznowieniu obrad, ok. godz. 11.18, realizując punkt SPRAWY ORGANIZACYJNE 

Przewodniczący Rady przedstawił korespondencję, jaka wpłynęła do Rady w okresie 
międzysesyjnym. 
 
Dalej, zgodnie z porządkiem obrad, przystąpiono do realizacji punktu SPRAWOZDANIE Z PRAC 

KOMISJI W IV KWARTALE 2016 R. 
Sprawozdania kolejno złożyli: Zastępczyni Przewodniczącego Komisji GF - E.Grabowska, 
Przewodniczący Komisji RPiPP - Grzegorz Tyrakowski, Przewodnicząca Komisji Oświaty i 
Kultury - Maria Fedyczkowska, Przewodniczący Komisji Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony 
Środowiska - Marek Wawrzynek oraz Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych 
- Bożena Wajda. Pisemne wersje tych sprawozdań stanowią kolejno zał. od nr 16 do nr 20.  
Dyskusji nie podjęto.  
 
Następnie przystąpiono do realizacji punktu ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA.  
Burmistrz S.Mikołajczyk odnosząc się do pytania radnej B.Wajda (kserokopia - zał. nr 21) 
wyjaśnił kwestie związane z niszczejącymi obiektami (kioskami) mieszczącymi się przy ul. 
Sikorskiego w Węglińcu. M.in. poinformował, iż stanowią one własność prywatną, że  
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sprawa ta była zgłoszona do Nadzoru Budowlanego, ale pozostała bez echa. Pytany przy 
okazji o podobną sytuację związaną z zagrażającym bezpieczeństwu, chylącym się w tej 
samej okolicy starym kominem poinformował, że w nadchodzącym tygodniu podejmie próbę 
spotkania z Inspektorem Nadzoru Budowlanego, celem omówienia niniejszego problemu.  
W trakcie dyskusji radny K.Kutrowski zasugerował podjęcie próby dotarcia do właścicieli 
omawianych nieruchomości za pośrednictwem dzielnicowego.  
Odpowiadając na pytanie radnego M.Wawrzynka (kserokopia - zał. nr 22) o termin 
zakończenia prac na PSZOK w Węglińcu, Burmistrz wyjaśnił m.in., że ogrodzenie zostało 
wykonane. Dodał, że od stycznia przyszłego roku prowadzenie tego punktu przejmuje Zakład 
Gospodarki i Usług Komunalnych z Lubania. Natomiast sprawa pozostałych do uprzątnięcia 
śmieci  z przyległego terenu zostanie uzgodniona z nowym wykonawcą usługi.  
Odnosząc się do pytań radnego K.Kutrowskiego (kserokopia - zał. nr 23) wyjaśnił m.in., że 
wymogi zawarte w ogłoszonym konkursie na realizację zadań z zakresu  sportu i rekreacji 
dostosowane są do nowych, ustawowych regulacji dot. pożytku publicznego i wolontariatu. 
Wskazał na możliwość zorganizowania spotkania z pracownikiem odpowiedzialnym za te 
sprawy, który będzie mógł odpowiedzieć zainteresowanym na szczegółowe pytania.  
W kwestii drugiego pytania o sprawy związane z remontem Domu Kultury w Czerwonej 
Wodzie, po ogólnych informacjach (m.in. iż brak środków zewnętrznych ograniczy realizację 
tego zadania do prac dokumentacyjnych) wyjaśnił, że radnemu zostanie przedstawiona 
pisemna odpowiedź.  
Odnosząc się do trzeciego pytania w/w radnego o sprawy związane z terminem rozpoczęcia 
prac modernizacyjnych na ujęciu wody w Węglińcu i budową sieci przesyłowych do Zielonki 
i Czerwonej Wody m.in. poinformował, że w br został zakończony i rozliczony pierwszy 
etap tych prac. Planowane, jak najwcześniejsze, rozpoczęcie w przyszłym roku drugiego 
etapu uzależnione jest jednak od sprzyjającej pogody, natomiast zakończenie - na koniec 
półrocza. Budowę sieci przesyłowych również uzależnił od pozyskania środków 
zewnętrznych. Zauważył przy tym, że w przypadku braku programów umożliwiających 
pozyskanie tego typu środków, trzeba będzie rozważyć rozwiązanie polegające na 
przeznaczeniu na ten cel nadwyżki budżetowej.  
Radna M.Fedyczkowska w imieniu mieszkańców Kościelnej Wsi podziękowała radnym oraz 
Burmistrzowi za dodatkowe środki przekazane na świetlicę w tej miejscowości.  
  
W punkcie WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY Burmistrz odniósł się do spraw wskazanych przez 
radnych. Dotyczyły one; szans na pozyskanie środków, a tym samym dalszy remont drogi 
wojewódzkiej 296, ewentualnej zmiany deklaracji z uwagi na zmianę stawek za odpady 
komunalne oraz możliwości naprawy rynien nad obiektem Domu Kultury w Starym 
Węglińcu.  
Przewodniczący Rady zaprosił radnych na strażackie spotkanie opłatkowe, w dniu 5 stycznia 
2017 r, o godz. 17.00, w Starym Węglińcu. Poza tym podziękował radnym za pracę w 
mijającym roku i złożył życzenia na nadchodzący 2017 rok. Do przekazanych podziękowań i 
życzeń dołączył się Burmistrz S.Mikołajczyk.    
 
                Stwierdzając, iż porządek obrad został wyczerpany Przewodniczący Rady o godz. 
11.50 zakończył posiedzenie słowami: „Zamykam dwudziestą szóstą sesję Rady Miejskiej 
Węglińca”.    
  
         PRZEWODNICZĄCY RADY  
 
          (-) WALDEMAR BŁAUCIAK  
 
 
            
    
Protokółowała: 
M.Janczak-BRM  

Węgliniec, 16 stycznia  2017 r  


